
  Referat af bestyrelsesmøde i DKeF  
Kl. 9.00 - den 09.06.24 i Odense Kegle Center 

 
Deltagere:  

Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Thomas Jensen, Svend Jørgen-

sen, Poul Larsen-Fedders, Sabrina C. Kolfach 

 

Afbud:  

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Katja Bødtger 

 

Kort oplæg af facts-sheet:  

Fact-sheet-2024 | Tableau Pub-

lic 

  

Drøftelse af Keglesportens fun-

dament og forbundets ambition:  

https://www.keg-

ler.dk/cms/?cmsid=891&pa-

geid=31532  

 

Status på Strategi 2022-25 

 

Præsentation af skabelon til 

strategi 2026-29 der skal udfyl-

des frem mod 1/9. 

 

Hvert bestyrelsesmedlem præ-

senterer egen SWOT. Udfyldes 

på forhånd. 

Inspiration for udfyldelse af 

SWOT se her 

 

Gennemgang af SWOT fra ud-

valg og årsmøde 

 

Produktion af en fælles SWOT 

 

 

 

Katja gennemgik nogle centrale pointer 

fra den måde DIF har lagt op til vi arbej-

der med strategien på. Facts sheet er et 

af elementerne de gerne ser vi inddra-

ger.  

 

Bestyrelsen blev enige om at slette den 

nuværende formulering og lave en ny, 

med et centralt slogan i den måde vi 

kommunikere på. 

 

 

 

 

 

 

Hvert bestyrelsesmedlem præsenterede 

egen SWOT og tankerne bag.  

Niklas, Marianne og Katja arbejder vi-

dere med en samlet SWOT, som vi kan 

sende til DIF.  

 

Katja viste opsamlingen fra årsmødet og 

mentimeter øvelsen, der også kommer til 

at danne grundlag for den samlede 

SWOT. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marianne, 

Niklas og Ka-

tja arbejder 

videre. 

 

 

 

Pkt. 2 Formand Niklas Rejn-

strup 

-Evaluering af lørdagens møde 

med udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rigtig fint møde lørdag. Næste gang hå-

ber vi, at alle bakker op med deres del-

tagelse. 

Vi opfordrer udvalgene til at arbejde vi-

dere med årshjul, forretningsorden og 

handleplaner. Nogen udvalg har allerede 

aftalt et opfølgende møde og andre er 
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-Kort briefing på ny IT-aftale 

 

 

 

 

 

-Formandsmøde 11. juni 

 

 

 

-DM Seniorer og seniorudvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Kørsel 2 division 

 

 

 

 

 

 

-Temperaturmøde dagsorden 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Roadshows 

 

 

 

 

-Ansøgning til udviklingspuljen 

velkomne til at tage kontakt til Kurt eller 

Katja. 

Feedback til bestyrelsen: Der må gerne 

være endnu mere styrende omkring 

dagsordenen, så udvalgene ved, hvornår 

de kan drøfte deres egne emner. 

 

Vi er i gang med at se på Tennant og om 

vi kan vedblive at have status som NGO. 

Vi kan muligvis spare nogle licenser. Det 

undersøger Katja på et møde med IT- 

relation.  

 

Niklas skal til formandsmøde i DIF i kom-

mende uge og ser frem til erfaringsud-

veksling med andre forbund. 

 

Der var booket for få pladser i bussen til 

DM for seniorer, så der stod nogen i Ny-

borg og ikke kunne komme med. Der 

blev givet kage til klubben, hvor spillerne 

spillede, som undskyld for dette.  

Dennis, Gerhard og John kommer til at 

se på spilleregler for seniorer. Der arbej-

des samtidig på at finde en løsning på en 

repræsentant til TU. 

 

Tilbage i november blev arket med di-

verse takster i DKeF gennemgået og til-

rettet. Der bliver sendt skema ud hvor 

det fremgår, at klubberne selv skal an-

søge om kørsel i kommende sæson. 

 

 

-Intro af Sabrina som nyt bestyrelses-

medlem, konstituering af bestyrelsen  

-Kort briefing på møde med udvalg 

(handleplaner, forretningsorden og års-

hjul) 

-Banekontrollør 

Seniorer repræsentant  

-Roadshow, nyt koncept 

-Åbent hus generelt  

- og Åbent Hus og SoMe satsning (Na-

thalie Belmark og Digital media) 

-Evaluering af DM 

 

Katja laver et opslag på www.kegler.dk  

Thomas laver opslag på FB 

Vi vil gerne sætte turbo på roadshow 

igen, så Katja tager initiativ til møder i 

efteråret, hvor vi både vil mødes med 

medlemmer og bestyrelse.  

 

 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja følger op 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas og Poul 

 

 

 

 

 

Niklas 

 

 

Niklas 

 

 

Svend 

Michael 

Marianne 

Marianne/ 

Thomas 

 

Michael 

 

Thomas/Katja 

 

Katja følger 

op 

 

 

 

Niklas kontak-

ter Kifa 

 

 

http://www.kegler.dk/


 

 

 

 

 

 

 

Anmodning fra Alle Ni 

 

 

 

 

 

 

Eventuel ny medarbejder til 

SoMe  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUS-samtale med ansat 

 

 

Bestyrelsen behandlede ansøgningen fra 

Kifa vedrørende et nyt computersoftware 

system. Der var enighed om at give til-

sagn om 10.000 kr. som tilskud til pro-

jektet. Derudover opfordrer vi til at klub-

ben søger fonde om det resterende be-

løb.   

 

Alle Ni er i gang med et større projekt 

vedrørende Classic baner og vil gerne 

bruge udviklingskonsulenten til at hjælpe 

med at sætte en ansøgning sammen. 

Bestyrelsen er positivt indstillet og Tho-

mas giver besked videre til Sten.  

 

Der er planer om at rekruttere en del-

tidsmedarbejder til SoMe, for at sætte 

endnu mere fokus på den faglighed. Vi 

sætter en rekrutteringsproces i gang 

hurtigst muligt.  

 

Der er derudover planer om at få noget 

hjælp til udvalgenes omkring det admini-

strative arbejde. Vi undersøger, om ad-

ministrationen i IKC kan være en mulig-

hed. 

 

Endelig vil vi gerne på sigt have hjælpe 

af en studentermedhjælp til strategiar-

bejdet samt søge initiativpuljen til yderli-

gere satsninger. 

 

Der er afholdt MUS med Katja. En fin 

samtale, hvor stort og småt blev berørt. 

Katja bliver lønreguleret ud fra gældende 

samfundsniveau. 

 

 

 

 

Thomas giver 

besked til 

Sten Jensen i 

Alle Ni 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja følger op 

Pkt. 3. Næstformand Mari-

anne Jensen 

-60+ projekt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Åbent hus 

 

 

 

60+ i Odense har været afviklet i foråret 

2024 (venskabsbesøg og fællesarrange-

ment 11/6). Fællesarrangementet blev 

desværre ikke til noget, men klubberne 

mødes igen i august for at vurdere, om 

det giver mening med et videre samar-

bejde.   

 

Der er møde med politikerne om det vi-

dere arbejde på forbundsniveau mellem 

de 5 forbund i september. Marianne del-

tager på vegne af DKeF.  

 

 

 

 

Marianne og 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

Marianne del-

tager. 

 

 

 

 

Katja følger 

op. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Sønderborg projekt 

 

 

 

 

 

 

 

-Skjold 

 

Der er 10 byer med i Åbent Hus. Der er 

afholdt opstartsmøde med klubberne 

hvor Nathalie Belmark var med og intro-

ducerede klubberne for, hvordan de gi-

ver rettigheder til hende, så hun kan ad-

ministrere deres Facebookside. Der er 

deadline på fredag for at give Nathalie 

rettigheder. Vi har stadig ikke hørt fra 

nogen klubber, så Katja sender reminder 

ud på mandag. 

 

Alle 4 klubber i Sønderborg kommune 

har sendt breve ud til deres lokale skoler 

og nu er vi spændt på at høre, om der er 

nogen skoler der er interesseret. Vi skal 

huske at spørge, om klubberne er inte-

resseret i at i benytte www.skolekeg-

ler.dk   

 

Der var medlemsmøde i Skjold som 

DKeF deltog i. Der er nedsat en arbejds-

gruppe, der skal mødes og drøfte mulig-

heder fremadrettet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Marianne og 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

Katja følger 

op 

Pkt. 4. 2. Næstformand Mi-

chael Zimmermann 

 

Handleplaner Eliteudvalg: 

VM i 3 bane spil 
VM for hold damer/herrer 
VM for hold U23 

VM individuelt herrer og damer 
VM individuelt U18 piger og drenge 

VM individuelt U23 damer og herrer 
EM i udlandet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
-Evaluering af 3-bane turnering, 

VM Classic og DM 

 

  

 

På lørdagens møde var der en dialog 

med eliteudvalget om handleplaner. Eli-

teudvalget er i gang med at rette flere 

steder i dokumenterne, så derfor er det 

ikke aktuelt at gennemgå dem nu. Be-

styrelsen har nogle punkter til handlepla-

nerne, som Michael kontakter Jørgen 

omkring.   

 

Vi skal have fundet ud af, hvor spillepas-

set er. 

 

Bestyrelsen ønsker at det skal præcise-

res hvad det betyder at DKeF betaler rej-

sen. 

  

Der skal laves ny diæter til eksisterende 

satsark. Bestyrelsen tager det med til et 

kommende møde.   

 

Emnet blev kort vendt på lørdagens 

møde. Bestyrelsen er positive overfor 

kommende deltagelse i 3 bane turnering. 

 

Der kom indspark om, at man gerne vil 

være til VM i bedre tid, både med en dag 

 

 

 

Michael kon-

takter Jørgen. 

 

 

 

 

 

 

Niklas følger 

op  

 

Tages med på 

et kommende 

møde 

 

Tages på et 

kommende 

møde 

 

Michael følger 

op 

http://www.skolekegler.dk/
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https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EVpQEALasmVJgfojkQKoxdkBVAOKE1LFl5Hv7Te--nxs_w?e=tun3jz


før, for at undgå at komme lige til tjek 

ind og en dag efter, så man kan nå at se 

finalen. Bestyrelsen er positive stemt 

overfor begge dele, så næste gang skal 

man bare tage kontakt og få det afkla-

ret.  

 

 

Pkt. 5. Svend Jørgensen  

-Mere banekontrol? 

 

 

-Ny banekontrollør Sjælland 

 

 

 

 

 

 

-Opfølgning på møde med dom-

mere vedr. ensretning af regler 

og måden at dømme på. 

 

 

 

 

 

Rettelse til DKeF forretningsor-

den 

 

 

 

 

 

Classic dommerkursus 

 

Vi arbejder på at få flere banekontroller 

ude på anlæggene.  

 

Karl Vollsen stopper som banekonsulent 

efter denne sæson. Da John Andersen 

også stopper på Sjælland, så laver vi et 

opslag om at vi gerne vil have nye bane-

konsulenter. Derudover har Svend et par 

emner han kontakter.   

 

Der er et dommerseminar på vej i ja-

nuar/februar. Her sættes punktet om 

ensretning af regler og regelfortolkning 

på dagsordenen.  

 

 

 

Dommerformanden vil gerne have fore-

taget en ændring under dommerudvalg i 

bestyrelsens forretningsorden. Ordet 

“Møde" ændres til et årligt dommersemi-

nar. Katja ændrer formuleringen.  

 

Der er invitation ude til dommerkursus i 

Classic. Der er indtil videre 1 tilmeldt 

kurset. Bestyrelsen sætter en grænse på 

5 personer, før kurset gennemføres.  

 

 

Svend følger 

op 

 

 

Svend følger 

op.  

 

 

 

 

Svend følger 

op 

 

 

 

 

 

Katja tilretter 

 

 

 

 

 

 

Svend følger 

op. 

 

Pkt. 6. Thomas Jensen  

 

Opfølgning på kampagne i 

Odense 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Samarbejdet med digitale medier fort-

sætter og fokus lægges på 3 byer i tids-

rummet omkring Åbent Hus. Fokus ret-

tes mod topbanneret med 4 kampagner. 

Der laves en national kampagne mod 

TV2 play. Derudover går vi efter meta 

(Facebook). Der suppleres med rekla-

mer, hvor der skal være tilmelding, hvil-

ket var feedback fra Odense på den ind-

ledende kampagne. Prisen ligger på 

20.000 kr. Hen over perioden fra 1. au-

gust til medio oktober. Derudover skal vi 

have etableret et møde mellem Digital 

media og Nathalie, der er ansat til at 

hjælpe med SoMe omkring Åbent hus.  

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Reklamer i TV2 

 

 

 

 

Billeder til brug til SoMe 

 

 

 

 

 

Nye layouts  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Baner i Hadsten 

 

 

 

 

 

YouTube arrangement 

 

 

 

 

 

 

 

Netværk for unge i DIF 

 

 

Streaming 

 

De nationale kampagner TV2 laver i for-

bindelse med fodbold-EM viser et billede 

fra et keglecenter. Kampagnen hedder 

“For fællesskabet”. 

 

Vi vil gerne have flere billeder af de spil-

lere der deltager i VM, så Thomas fore-

slår en mediedag næste gang spillerne til 

deres fælles træningsdag, før VM, så der 

kan blive taget billeder til fremtidig brug.  

 

Thomas og et par andre er gået i gang 

med at bruge Canva til nye designs og 

layouts til Facebook. Thomas vil gerne 

have adgang, så vi kan bruge Canva 

fremover. Bestyrelsen er positive, og op-

fordre Thomas til at undersøge det nær-

mere, for at få lavet en profil til 3 perso-

ner indtil videre.  

 

Der er muligvis folk der benytter ba-

nerne i Hadsten. Thomas finder kontakt-

oplysninger og videregiver til Katja, der 

kontakter eventuelle fællesskaber.  

 

Planlægger at gennemføre arrangemen-

tet den 31/8. Afventer godkendelse fra 

den YouTuber de gerne vil benytte. Bli-

ver arrangementet en succes vil DKeF 

gerne brede det ud til andre klubber. Det 

kunne være Fredericia. 

 

Der er etableret et netværk for unge, 

som Thomas har tilmeldt sig.  

  

Thomas vil gerne forbedre streaming og 

forholdene for streaming. Derudover 

mangler vi folk til at stå for streaming på 

Sjælland.  

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

 

Thomas og 

Katja følger 

op 

 

 

 

 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

 

 

 

Thomas delta-

ger 

 

Thomas laver 

opslag 

Pkt. 7. Poul Larsen-Fedders 

 

Har nu fået adgang til netbank. Der er 

planlagt møde med IKC-regnskab, så 

overdragelsen er godt i gang.  

  

Poul følger op 

Pkt. 8. Sabrina Kolfach 

 

Marianne og Katja indkalder Sabrina til 

møde, så vi kan fortælle mere om fx 

breddearrangementer.  

 

Katja følger 

op 

Pkt. 9. Næste møde 

-Temperaturmøde 17. juni kl. 

19-20 online 

-Bestyrelsesmøde 1. sep. 2024 

kl. 10.00 i Nyborg Idrætscenter 

 

 

Dagsorden under formandens punkt. 

 

Gennemgang af SWOT sammen med 

DIF. 

 



Pkt. 10. Eventuelt 

 

Katja sender indkaldelser ud til næste 

års bestyrelsesmøder til alle online. 

 

 


